
Radny Jan Musiałek
Otwieram, dalszy ciąg pierwszej sesji. Proszę. Jeśli komisja jest
przygotowana o rozdanie kart. Przeprowadzimy wybory. Proszę panie
przewodniczący.

Radny Benedykt Zaremba
A skąd pan wie, że ja przewodniczący?

Radny Jan Musiałek
No no, wie pan.

Radny Benedykt Zaremba
To znaczy komisja skrutacyjna jest w składzie Benedykt Zaremba jako
przewodniczący, członek komisji skrutacyjnej radny pan Mariusz
Kwiatkowski, członek komisji skrutacyjnej radny pan Gabriel Idasiak.
Poprosilibyśmy teraz poszczególnych radnych o odbiór kart, tak? Panie
mecenasie, czy to za wcześnie? Tak, wręczacie państwo według listy
obecności kart. I może pierwszego to pan, Baniak Marian Stanisław,
prosimy o podejście.

Radny Benedykt Zaremba
Prosimy panią Marię Jolantę Gwizdek.

Radny Jan Musiałek
Panie mecenasie, krótka informacja o zasadach głosowania.

Radce Prawny Jerzy Dela
Bo już się zaczęło.

Radny Jan Musiałek
Przepraszam. Są doświadczeni radni także

Radny Benedykt Zaremba
Pan Damian Paweł Janas Pan Marek Kaleta. Pani Urszula Agnieszka
Kmiecik Pan Mariusz Andrzej Kwiatkowski. Pan Mateusz Damian



Leśnikowski.

Radny Benedykt Zaremba
Pan Maciej Merta. Pan Jan Musiałek. Proszę, proszę najpierw pod tym
podpisać.

Radny Jan Musiałek
Dobrze.

Radny Benedykt Zaremba
Pani Iwona Jadwiga Olek-Faryś. Pan Mariusz Grzegorz Starek. Pan Piotr
Karol Woźny. Wszyscy radni głosowali, tak? Lista jest pełna? Czyli co
możemy przystąpić do otwarcia urny.

Radce Prawny Jerzy Dela
Panie przewodniczący jeżeli można. Nasze trzy uwagi, które wynikają z
obowiązującego prawa. Odczytanie protokołu komisji skrutacyjnej jest
równoznacznie z przyjęciem uchwały o wyborze przewodniczącego.
Natomiast w zgodnie z artykułem 47. ustępstwa naszego statutu.

Radce Prawny Jerzy Dela
Komisja skrótacyjna liczy głosy tu na tej sali, nie wychodzą na zewnątrz i
odczytanie uchwały będzie tylko formalnością. To tyle. Jeszcze jedna
uwaga, aby Pan Marian Baniak został wybrany przewodniczący musi
uzyskać w naszych warunkach co najmniej 8 głosów za.

Radny Jan Musiałek
Proszę o przystąpienie. Do pracy członkowie komisji. Jako
przewodniczący uważam, że liczenie czternastu głosów to czasu dużego
nie zajmie. To jest słuszna uwaga, że powinna być przerwa, ale pracujemy.
Proszę Panie Przewodniczący o czytanie wyników głosowania.

Radny Benedykt Zaremba
Przedstawienie wyników głosowania w wyborach Przewodniczącego Rady
Gminy w Łubnicach sporządzone na sesji w dniu 7 maja 2024 roku.



Komisja skrutacyjna w składzie, Przewodniczący Komisji skrutacyjnej,
radny Benedykt Zaremba, członek Komisji skrutacyjnej, radny Mariusz
Kwiatkowski, członek Komisji skrutacyjnej, radny Gabriel Idasiak. Po
wyjęciu kart z urny i ich przeliczeniu stwierdza się co następuje. Liczba
radnych Rady Gminy w Łubnicach obecnych na sesji uprawnionych do
głosowania czternaście. Na przewodniczącego Rady Gminy w Łubnicach
złożono kandydaturę radnego Marian Stanisław Baniak.

Radny Benedykt Zaremba
Minimalna liczba głosów do dokonania ważnego wyboru
przewodniczącego Rady zgodnie z paragrafem szóstym regulaminu
wynosi osiem. Liczba radnych, którym wydano karty do głosowania 14.
Liczba kart wyjętych z urny 14. Ilość kart wyjętych z urny nie różni się od
liczby osób, którym wydano karty do głosowania. Liczba kart nieważnych
0.

Radny Benedykt Zaremba
Liczba głosów nieważnych 0. Liczba głosów ważnych 14. Liczba głosów
ważnych oddanych za wyborem kandydata 12. liczba głosów ważnie
pododanych przeciw wyborowi kandydata 2. Wobec powyższego komisja
skrutacyjna stwierdza, że kandydat radny Marian Stanisław Baniak
uzyskał minimalną liczbę głosów określoną w punkcie 3 i został wybrany
na przewodniczącego Rady Gminy w Łubnicach.

Radny Benedykt Zaremba
Ponadto. Komisja nie stwierdza żadnych okoliczności, które by mogły
mieć wpływ na ważność głosowania. I podpisano. Przewodniczący
Komisji skrutacyjnej Zaremba Benedykt, członek Komisji skrutacyjnej
Mariusz Kwiatkowski, członek Komisji skrutacyjnej Gabriel idasiak.
Dziękuję za uwagę.

Radny Jan Musiałek
Dziękuję Komisji za przeprowadzenie wyborów. I dziękuję, stwierdzam,
że uchwała, którą wygłosowali, została przyjęta. Przewodniczącym Rady
Gminy jest pan Marian Baniak. Składam serdeczne życzenia panie



przewodniczący, dla pana i życzę owocnych obrad i współpracy z całymi
naszymi sołectwami i mieszkańcami, z panem wójtem. Dziękuję bardzo,
proszę

Radce Prawny Jerzy Dela
Panie przewodniczący, proszę jeszcze odczytać tekst z uchwały z
nazwiskiem pana Baniaka, już nie będzie głosowane, ale należy odczytać.
Uchwała numer 2.

Radny Jan Musiałek
Uchwała numer 1/2 2024. Rady Gminy w Łubnicach, 27 maja 2024 roku.
W sprawie wyborów przewodniczącego Rady Gminy w Łubniach na
podstawie artykułu 19 ustęp pierwszy ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o
samorządzie gminnym, dziennik urzędowy 2023, pozycja 40, pozycja 572,
pozycja 14 63, pozycja 16 88 uchwala się co następuje. Punkt pierwszy
stwierdza się wybór radnego Mariana Stanisława Baniaka na stanowisko
przewodniczącego Rady Gminy w Łubniach Punkt drugi uchwała wchodzi
w życie z dniem podjęcia.

Radny Jan Musiałek
Punkt trzeci uchwała podlega podaniu do publicznej wiadomości przez
rozplakatowanie na tablicach ogłoszeń w Urzędzie Gminy w Łubniach, a
także zamieszczona jej treść na stronie internetowej BiP Gminy Łubnice
Przewodniczący Rady Pan Baniak. Dziękuje bardzo.

Radce Prawny Jerzy Dela
Ja jeszcze tylko proszę poprawić sobie tamten tekst jednolity z 2024
pozycja 609.

Radny Jan Musiałek
Dobrze. Panie Przewodniczący, proszę. Ja zmieniam pana, przechodzę do
innej pracy. Dziękuję bardzo. Przepraszam za błędy, bo ja jestem
doświadczony, ale mimo wszystko trema człowieka może zmienić.

Radny Jan Musiałek



Dziękuję.

Przewodniczący Marian Baniak
Szanowni, szanowne panie, szanowni panowie radni, dziękuję bardzo za
wybór, ponieważ jest to dla mnie taki fajny zaszczyt, że mogę, że
otrzymałem tyle głosów. że mogę po prostu być w opartym stanie przy 80
procent rady. Myślę, że tu nie będzie wyjątku. Będziemy pracować i
współpracować razem. Będziemy musieli jak największą współpracę
przekładać na rozwój gminy i dla rozwoju, dla społeczeństwa, które, które
oczekuje chyba zmian i oczekuje również rozwoju tej gminy.

Przewodniczący Marian Baniak
Myślę, że ta współpraca będzie się układać również z panem wójtem
elektem jeszcze. i będziemy współpracować razem, będziemy po prostu
działać na rzecz naszego, na rozwoju naszych miejsc, także tutaj tylko
gratulując wam również wyboru, liczę na to, że będzie ta współpraca
naprawdę owocna. Tyle mogę na ten dzień dzisiejszy powiedzieć. I
następnie przystępujemy do realizacji punktu dziewiątego. Ja sobie usiądę,
to będzie, to będzie łatwiej pracować.

Przewodniczący Marian Baniak
Przestępujemy do realizacji punktu dziewiątego, podjęcie uchwały w
sprawie ustalenia liczby wiceprzewodniczących Rady Gminy w Łubnicach
na kadencję 2024-2029. Zanim poproszę Radnych o zdanie tej kwestii,
informuję Państwa, że w poprzedniej kadencji był jeden
wiceprzewodniczący, był to Pan Tomasz i ten wariant się sprawdził, po
prostu Daliśmy sobie radę, zaoszczędziliśmy pieniążki, ponieważ
wiadomo, że coś wiąże różnie z finansami. Myślę, że taka opcja mogłaby
dostać, ale, to jest moje zdanie, ja teraz poproszę radnych, czy mają inne
zdanie na ten temat, proszę się wypowiedzieć. Słucham, propozycji. Czy
zostajemy przy jednym wiceprzewodniczącym?

Radce Prawny Jerzy Dela
Ja bym po prostu, może jest dużo młodych, i bym wyjaśnił skąd ta
uchwała w ogóle się bierze. Proszę Państwa w paragrafie szóstym ustępem



3 naszego statutu jest zapis, w którym mówię, że Rada Gminy na
pierwszej sesji nowej kadencji wybiera za swojego grona
przewodniczącego i wiceprzewodniczącego rady. Nie jest określona liczba
wiceprzewodniczących. Natomiast ustawa o samorządzie gminnym w
artykule 19 ustęp 1. mówi, że Rada Gminy wybiera ze swojego grona
przewodniczącego i jeden do trzech wiceprzewodniczących, czyli w tym
musimy się mieścić.

Radce Prawny Jerzy Dela
Może być to jeden, dwóch lub trzech, to już Państwo zadecydujecie i
dlatego jest. Ta uchwała do podjęcia.

Przewodniczący Marian Baniak
A więc słucham, czy ja mogę zaproponować jednego, znaczy jedną osobę
jako przewodniczącego, tutaj słyszę, no więc mamy jasną sytuację, więc
żeby sprawa jakby załatwiona była formalnie, przejdziemy do głosowania.
ponieważ musimy przegłosować tą naszą opcję z jednym
przewodniczącym. Wice przepraszam, oczywiście też się będę mylił.
Szanowni Państwo, pytam, kto z Państwa jest za tym, ażeby był jeden
przewodniczący, wiceprzewodniczący w Radzie Gminy. Proszę bardzo o
podniesienie ręki, ale oczywiście o czytanie nazwisk.

Radny Maciej Merta
Baniak Marian.

Przewodniczący Marian Baniak
Jestem za.

Radny Maciej Merta
Gwizdek Maria.

Radna Gwizdek Maria
Jestem za.

Radny Maciej Merta



Idasiak Gabriel.

Radny Gabriel Idasiak
Jestem za.

Radny Maciej Merta
Janas Damian.

Radny Damian Janas
Jestem za.

Radny Maciej Merta
Kaleta Marek.

Radny Gabriel Idasiak
Jestem za.

Radny Maciej Merta
Kmiecik Urszula.

Radna Urszula Kmicik
Jestem za.

Radny Maciej Merta
Kwiatkowski Mariusz.

Radny Mariusz Kwiatkowski
Jestem za.

Radny Maciej Merta
Leśnikowski Mateusz.

Radny Mateusz Leśnikowski
Jestem za.



Radny Maciej Merta
Marta Maciej, jestem za. Musiałek Jan.

Radny Jan Musiałek
Jestem za.

Radny Maciej Merta
Olek-Faryś Iwona.

Radna Iwona Olek-Faryś
Jestem za.

Radny Maciej Merta
Starek Mariusz.

Radny Starek Mariusz
Jestem za.

Radny Maciej Merta
Woźny Piotr

Radny Piotr Woźny
Jestem za.

Radny Maciej Merta
Zaremba Benedykt.

Radny Benedykt Zaremba
Jestem za.

Przewodniczący Marian Baniak
Dziękuję bardzo. Odczytam teraz projekt uchwały. W sprawie ustalenia
liczby przewodniczących Rady Gminy Łubnice na podstawie art. 11 ust. 1
ustawy z 8 marca po samorządzie gminnym, dziennik ustaw 2024, pozycja
609, pozycja 572, pozycja 1463, pozycja 1688.



Przewodniczący Marian Baniak
Uchwala się, co następuje. Ustala się, że Rada Gminy w Łubnicach
dokona wyboru jednego wiceprzewodniczącego. Paragraf 2. Uchwała
wchodzi w życie w dzień podjęcia. Paragraf 3.

Przewodniczący Marian Baniak
Uchwała podlega w oddaniu do publicznej wiadomości poprzez
rozplakatowanie na tablicach ogłoszeń z Urzędu. Gminy w Łubnicach a
także zamieszczenie jej. Treści na stronie internetowej Bilucynów
Informacji Publicznej w Łubnicach. Panie Mecenasie, czy ja mam
głosować?

Radce Prawny Jerzy Dela
Pani Przewodniczący, jedna uchwała do tekstu jednolitego z uchwały do
dwudziestego czwartego pozycja sześćset dziewięć, kropka.

Przewodniczący Marian Baniak
A te inne są wykreślone też?

Radce Prawny Jerzy Dela
To tylko jedna 609.

Przewodniczący Marian Baniak
Rozumiem, to czyli tutaj mam tylko jedną pozycję. Czy głosujemy tą
uchwałę?

Radce Prawny Jerzy Dela
Już, żeście Państwo praktycznie przegłosowali.

Przewodniczący Marian Baniak
Nie ma potrzeby. Odczytana była, więc jest jednoznacznie z przyjęciem.
tej opcji, którą żeśmy tutaj ustalili w sali. I przechodzimy do punktu
dziesiątego. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru wiceprzewodniczącego
Rady Gminy w Łubniach.



Przewodniczący Marian Baniak
Proszę o zgłaszanie kandydatów na wiceprzewodniczącego Rady Gminy.

Radna Urszula Kmicik
Ja zgłaszam Pana Wóźnego Piotra.

Przewodniczący Marian Baniak
Czy Pan Woźny Piotr wyraża zgodę?

Radny Piotr Woźny
Tak.

Radny Mateusz Leśnikowski
Zgłaszam Panią Marię Gwizdek.

Przewodniczący Marian Baniak
Czy Pani Maria wyraża zgodę?

Radna Gwizdek Maria
Wyrażam.

Przewodniczący Marian Baniak
Czy są inne kandydatury? Nie ma. Nie widzę dalszych zgłoszeń, więc
zamknięcie listy na wiceprzewodniczących rady gminy w Łubnicach. I
teraz przystąpimy do powołania trzyosobowej komisji skrutacyjnej.
Przypominam, że osoby kandydujące nie mogą wchodzić w kwartal misji
skrutacyjnej.

Przewodniczący Marian Baniak
Proszę o zgłaszanie co najmniej trzech radnych, a może zostać ta komisja,
która została już powołana. Więc jeśli się zgodzimy, że ta komisja może
zostać, więc po prostu akceptujemy to przez głosowanie.

Radce Prawny Jerzy Dela



Ale muszą państwo wyrazić to przez głosowanie.

Przewodniczący Marian Baniak
Czy państwo wyrażają zgodę na tą samą komisję? Tak więc przystępujemy
do głosowania. Kto jest za tym., aby komisja, która już pracuje, została w
dalszej kwestii pracowała. Proszę bardzo. o podawanie nazwisk.

Radce Prawny Jerzy Dela
To podniesienie ręki.

Przewodniczący Marian Baniak
Tylko tak, dobra, to tutaj podniesimy rękę, proszę bardzo, bo to jest raz
takie głosowanie, raz takie, więc to jest za? Wspieram, że radni podjęli tą
propozycję, czy tą, te kandydatury jednogłośnie. Dobrze. Tak, dzisiaj na
ustaloną...


